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Miljöpartiet de gröna i Gävle 


Miljöpartiet de gröna har inga invändningar mot näringslivsprogrammet i sin helhet. Vi ser att 
kommunen i sina åtgärder framåt särskilt ska prioritera den gröna omställningen och ta en 
ledande roll i arbetet med att ställa om till en mer cirkulär ekonomi, för att Gävles och vår regions 
företag ska ha särskild konkurrenskraft inom det område som kommer kunna skapa hållbara 
affärer både lokalt, nationellt och internationellt. Kommunen kan främja initiativ som kan tas 
genom exempelvis industrikliv, klimatkliv och regionala hållbarhetssatsningar. Att våra små så väl 
som stora företag går före i omställningen är viktigt för både våra egna miljömål som deras egen 
affärsutvecklingen, och för regionens arbetstillfällen. 


Vår egen upphandling behöver stödja denna process, och vi ser gärna mer av 
innovationsupphandling med fokus på innovativa sätt att lösa kommunens behov framför mer 
traditionella upphandlingsförfaranden. 


Miljöpartiet de gröna ser också gärna ett särskilt fokus på de sociala företagen och 
kompetensutvecklingsinsatser som riktar sig mot dem allra längst från arbetsmarknaden. Det är 
avgörande för kommunens långsiktiga utgifter och intäkter att vi kan göra mer för dessa 
målgrupper. Ofta sitter företag, konventionella som sociala, på många goda lösningar som i dialog 
med kommunen kan utveckla såväl kommunens verksamhet, lösa medborgarnas behov och 
skapa ekonomisk trygghet för många fler. Här hoppas vi få se många åtgärder exempelvis sociala 
krav i upphandling och dialog med sociala företag. 


Vi förordar också att programmet kompletteras med tydligare skrivningar om hur ett mer jämställt 
och jämlikt företagande kan främjas med hänsyn till kön och socioekonomisk bakgrund. 


